
Gisteren tijdens de behandeling van de EBW in de commissie NLG vroeg Statenlid Kostic of GS zich 
hard willen maken dat het onderzoeksbudget van BIJ12 voor het onderzoek naar niet-dodelijke 
middelen als het gaat om mens-dier conflicten echt ten goede komt aan de dieren. Cees heeft 
toegezegd hier schriftelijk op terug te komen.

Het antwoord hierop luidt:

De onderzoeksagenda van BIJ12 wordt periodiek (voor twee jaar) vastgesteld. Ter voorbereiding 
wordt een gemêleerde groep uitgenodigd (provincies, maar ook LTO en de Dierenbescherming) om 
met elkaar van gedachten te wisselen over mogelijke kennisvragen. In zo’n werksessie worden de 
ideeën samengebracht om zo tot een samenhangende onderzoeksagenda te komen. Dierenwelzijn 
en preventieve niet-dodelijke middelen worden hier ook bij betrokken. We nemen dit ambtelijk mee 
in onze reguliere overleggen met de andere provincies als de onderzoeksagenda aan de orde komt. 


